
Besluitenlijst presidium 28 augustus 2016  

Aanwezig Karolien Pouwels: (plv.voorzitter), Klaas Roskam, Wim Vos, Jan Mülder 
(vervanger), Annemieke Vermeulen (burgemeester), Els Boers (interim-griffier, verslag)
Afwezig: Roel Madiol en Joost van Herpen met kennisgeving
Toehoorders: Ank van Woerdekom

1. Opening en mededelingen, Jan krijgt toestemming van de aanwezige leden 
om bijdrage te leveren aan deze vergadering. 
Op verzoek van de voorzitter zal de gemeentesecretaris zal ook bij 
bespreking van agendapunt 6a aanwezig zijn. 

2. Agenda wordt vastgesteld. 

3. Besluitenlijst 28 juni 2016 is akkoord.

4. Lange Termijn Agenda (LTA)
Gemeentesecretaris: De LTA werkt goed voor de organisatie, 1 stuk een 
maand eerder dan gepland, november is nog weinig, maar dit is het voor 
zover nu bekend. Het antwoord op de vraag wat de verordening 
kwaliteitscriteria inhoudt heeft de gemeentesecretaris niet meteen paraat, dat 
komt nog. Antwoord is dat het gaat om kwaliteitseisen, criteria voor 
handhaving en toezegging. 
Opmerking: stukken staan nu te laat op GO, waardoor er geen mogelijkheid 
was om ze rustig te bekijken. 
Afspraak is nu dat de griffier voortaan zorgt dat de stukken de vrijdag voor de 
presidiumvergadering op het systeem staan, zodat iedereen voldoende tijd 
heeft om de stukken te bekijken. 

5. Lijst moties en lijst toezeggingen
Moties: scouting Manitoba, wanneer staat er nog steeds niet, graag invullen.
Lijst toezeggingen: geen oordeel, vanwege de late toegang tot het stuk, zie 
hierboven. Deze versie blijft gehandhaafd en aangevuld, zodat de volgende 
vergadering bekeken kan worden of de doorhalingen akkoord zijn.

6. Agenda raadsvergadering 22 september en inforonde 8 september en 
presentatieavond 1 september.
Presentatieavond 1 september – De vraag is of het wellicht mogelijk is om 
vooraf het programma te krijgen en wellicht al wat informatie. De vraag is ook 
of het voor iedereen wenselijk is om onvoorbereid te reageren om informatie 
aan het college mee te geven. Het kan zijn dat fracties toch eerst hier zelf 
over willen overleggen voordat het college een mening of suggestie kan 
worden meegeven. 
Het college informeert alleen over de evaluatie noodopvang, maar als de raad 
het nodig vindt dan kan de raad altijd in de eerstvolgende raadsvergadering 
met een motie komen.  
De agenda van 8 september wordt aangepast, regio in de raadzaal om half 10 
tot 10 uur.



22 september, agenda akkoord. Dit is de laatste raadsvergadering in dit 
gemeentehuis, de wens is om dan snel te vergaderen om op tijd klaar te zijn 
om daarna aandacht te geven aan dit feit. 

     6.a. Raadsvoorstel krediet audio en video
De vraag ligt voor of er niet al een principe akkoord gegeven kan worden, 
zodat de apparatuur al aangeschaft kan worden. Het presidium kan hiermee 
niet al akkoord gaan, we wachten tot 22 september. Het risico dat de nieuwe 
apparatuur niet tijdig er zal zijn in oktober wordt voor lief genomen. 
Zorgvuldige besluitvorming staat voorop. 

7. Evaluatie raadsvergadering 6 en 7 juli 
Geen bijzonderheden

8. Extra presentatieavond 29 september, Groenvoorziening en Hart van 
Leusden en 6 oktober BBV en VBB, vastgoed en monitor sociaal domein 
(terugkoppeling van de werkgroep). 
29 september zou groenvoorziening tot half 10 kunnen en daarna Hart van 
Leusden, eventueel. Wellicht dat er alsnog een extra bijeenkomst voor de 
inwoners komt van het college ervoor. Met de onderwerpen voor 6 oktober 
kunnen wel parallelle sessies gehouden worden.

9. Memo griffier over proces behandeling onderstaande stukken. 
De voorstellen komen in de raad van oktober of later. Het idee is om de 
fractievoorzitters er samen over te laten spreken, nadat de fracties zich 
erover hebben gebogen. Na de bijeenkomst met de fractievoorzitters, wordt 
dan bekeken in het presidium of de raadsvoorstellen aangeboden kunnen 
worden aan de raad. Het college krijgt eerst ook nog de gelegenheid om 
zienswijzen te geven. De griffier heeft intussen de voorstellen aangepast en 
op GO gezet bij deze vergadering, deze versies zijn het uitgangspunt. 
Verzoek is om de versies die rondgemaild zijn te verwijderen. 

10. Memo griffier Besteding budget opleiding raad: Verschillende abonnementen; 
extra cursus gespreksvoering.
Over mogelijke abonnenten op de bladen denkt iedereen nog na. 
Het aanbod voor een cursus is nog te prematuur, we proberen het eerst zelf 
nog te verbeteren en bekijken op een later tijdstip of een cursus wat zou 
kunnen toevoegen.  

11. Rondvraag
Klaas wil de volgende keer aandacht voor de gemeentepagina, het raadsdeel 
en niet het deel van het college/organisatie. Hij geeft mee om onderscheid te 
maken in de te houden enquête tussen gemeentelijk deel en raadsdeel. 
Wim maakt zich zorgen over raadsvoorstellen met veel bijlagen en die 
omvangrijk zijn. Heeft iedereen dan wel  voldoende tijd voor de voorbereiding.
Reactie, er is altijd de mogelijkheid om een raadsvoorstel door te schuiven 
naar een volgende raadsvergadering. 
Wim vraagt wanneer de brede maatschappelijke discussie over wonen komt? 
De griffier zoekt dit uit en heeft overleg gehad met de desbetreffende 
ambtenaar over een mogelijke opzet. Het idee nu om ergens in november 
een avond te organiseren, waarbij raadsleden ook een rol krijgen. 
Wim bij schriftelijke vragen staan niet altijd ook de vragen nog. 
De griffier zoekt dit uit en zorgt dat het zonodig gerepareerd wordt. 

12. Sluiting 18.40 uur.


	

